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Interpelacje

7- Proszq o informacjg, dlaczego sp6lka miejska,,saniko,' , zajmujilca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Czy brakzysku w tej-sp6tce jest
wynikiem zarnionej umowy z Gmin4 Miasta wloclawek, czaslabym 

"

zarz}dzantem i niewlaSciwym nadzorem ze strony wla6ciciela-. Zatogai
mieszkaricymiasta sqzatiepokojeni ,2e sqto dnalarna celowe, dqzAce do
upadlo6ci tej ftrmy i jej prywatyzacji, cobgdzieniekorrysftte zar6wno dla
zalo gi oraz mi eszkaf c 6w.

2' Proszg o informacjg jaki byl stan zatrudnienia w firmach,,Saniko,, sp.zo. o. i
S/PK sp. z o. o. na koniec 2078r. Oraz20I%. zrozbiciem'na pracownik6w
umyslowychi firycnrych.

3' Proszg o informacjg w jakich tenrrinach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek oswiatowych, ila kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto wloclawek w latach zozo-zozz.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. p]ockiej L27 prosz4 ponownie o likwidacjg
llysepek ogtantczaj4cych miej sca parkingtwe nJ wysokosci tej posesj i.
Likwiduj4c wysepki rozgraticzajqce potot g6lne zatoki , 

^oiruu4yskaiokolo 15 dodatkolvych miejsc.
5. Mieszkaf cy Zazamczaprasz4 o z.mia1g dotycz4c4 parkowania samochod6w na

ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku-ko$ciola Sw. J6zefa. I-Ilica
Promienna jest doSd szeroka arteri4, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co znacnie zwigkszu'lose ii.lrtp*tiogowych.

6' Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Fawlu tr * 
-szczegolnosci 

na
odcinku od ulicy pocztowej do ulicy Lipowej. warunki atmosfery czr'e sq
sprzyjai4ce dla drogowc6w na prowadzlni 

"ii"zl"ych napraw.
7' Ptoszq o likwidacjg ubytk6w w jezdrnp6lnocnej itlry Wroniej od ulicy okrzei

do ronda przy Tesco.
8' P19szq o wypelnienie ubytk6w w jezdni na slaryLowaniu ulicy Stod6Jnej zulicq Okrgzn4.
9- Mieszkarlcy przechodzqcy ulic4 ptanty proszEo wynian Ebqdznaprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, m,rlaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-antewszczyzna.

l0.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu
ia z ulic4 Zbiegniewskiej .

posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

roszqo wycigcie pochylych drzew (klon6w) znajdujqcych sig przedwejdciem

zg o usunigcie dzikiego wysypiska znajduj4cego sig w lesie komunalnym
prry drodze krajowej 91 na wysoko6ci od Sp6tdzieLri Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Proszg o likwidacjg dzikiego lvysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej
kilkadziesi4t metr6w za posesj4 o numerze26.

1 4. W nvi1zltt z o statnimi tragi cznymi wydarzeni ami dotyc zqcymr potrqceri
pieszych, proszg by przejScia dla nich byty dobrze odwietlone, co poprawi
bezp\eczefstwo.

15.Panie prezydencie, po raz kolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie przez
miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notorycznia ptzez osoby
naduzywaj4ce alkoholu. Okoliczrtrmieszkaricy s? przerahent i zbulwersowani
braki em konkretny ch dnalart ze strony miasta. Zab ezpieczenie prowizoryczne
wej5cia na posesjg, wykonane przezMZtIKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagrohenie dla mienia i os6b.

Z powa?antem

Janusz Dgbcryfski


